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Abstract (en)
[origin: WO2015007701A1] The invention relates to a hand-held machine tool (1) for setting a nail (2), having a safety mechanism (10) which can
be actuated by a user and a button (11) which can be actuated to trigger a setting of the nail (2). A mixture of flammable gas and air can be ignited
in a combustion chamber (4). A piston (6) is movably arranged in the combustion chamber (4) in order to be accelerated in the setting direction (3)
by the combustion gases. There is a stamp (7) on the piston (6) for driving the nail (2). A compressor (17) for compressing the air in the combustion
chamber (4) is directly connected to the combustion chamber (4) via a channel (20). A valve (22, 23) which connects the channel (20) or the
combustion chamber (4) to the environment is opened between the actuating of the safety mechanism (10) and the actuating of the button (11).

Abstract (de)
Die Handwerkzeugmaschine (1) zum Setzen eines Nagels (2) hat einen von einem Anwender betätigbaren Sicherheitsmechanismus (10) und einen
betätigbaren Taster (11) zum Auslösen eines Setzens des Nagels. In einer Brennkammer (4) ist ein Gemisch aus brennbaren Gas und Luft zündbar.
Ein Kolben (6) ist in der Brennkammer beweglich angeordnet, um von den Verbrennungsgasen in Setzrichtung (3) beschleunigt zu werden. Ein
Stempel (7) an dem Kolben ist zum Vortreiben des Nagels vorgesehen. Ein Kompressor (17) zum Verdichten der Luft in der Brennkammer ist über
einen Kanal (20) mit der Brennkammer direkt verbunden. Ein Ventil (22, 23), das den Kanal oder die Brennkammer mit der Umgebung verbindet, ist
zwischen dem Betätigen des Sicherheitsmechanismus und dem Betätigen des Tasters geöffnet.
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